

HAK-5DCY3
(28MAR - 30SEP26)



5 畅游海南

绽放海花岛. 南山. 槟榔谷

行程特色：

中国海花岛

千亿打造世界旅游版图、全球 28 大热门业态，大型主题乐园、与您见证这一时刻的伟大工程，夜晚璀璨的一面。

南山文化 AAAAA 旅游区+海上观音

南山观世音，一体化三尊，持莲法身净，持珠解脱心，持篋般若光，圆通法无尽。

直升机 1KM 飞行体验

来一场刺激的直升机飞行之旅。

槟榔谷黎苗文化 AAAAA 旅游区

全方位展示海南苗家原生态的生活场景。海南黎苗民族文化的“活化石”。

鹿回头山顶公园

聆听浪漫的爱情故事的同时，也是俯瞰三亚湾景色最佳的地方。

舌尖上的美食与道地风味

海南四大名菜. 南山素斋，龍蝦鮑魚海鮮餐，海底餐廳下午茶，海鮮自助餐。





第一天 吉隆坡 ~ 海口 / 海花岛+婚礼庄园灯光秀

(机上用餐/午/ - 餐)

从吉隆坡机场雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国最南端的城市 - 海口市, 又称“椰城”, 中国最大经济特区海南省的省会。

享用午餐后, 驱车前往【**儋州海花岛**】是世界 500 强恒大集团恢弘钜作, 汇聚数百位国内外建筑大师, 历时十二年, 斥资千亿元打造而成, 重构世界文化旅游版图, 汇聚了全球 28 大热门旅游业态, 倾力打造集主题乐园、度假酒店、购物美食、会议会展、滨海娱乐、文化演艺等于一体的一站式国际化度假目的地。该岛由三个独立的离岸式岛屿组成, 规划平面形态为盛开在海中的三朵花, 故取名为“海花岛”。

海花 1 号岛为国际旅游岛, 涵盖**国际会议中心、国际会展中心、别墅酒店、欧堡酒店、希尔顿酒店、影视酒店、童话世界、雪山水上王国、海洋乐园、珍奇特色植物园、植物奇珍馆、五国温泉城、婚礼庄园、影视基地、恒大嘉凯影城、博物馆、歌剧院、音乐厅、娱乐中心、国际购物中心、风情商业街、风情饮食街、茗茶酒吧街、游艇俱乐部**等 28 大业态, 建成后将成为全球人向往的文化旅游胜地。

入住【**欧堡酒店**】, 於指定时间集合, 前往【**婚礼庄园**】观赏**灯光秀(如取消, 恕不预先通知)**。余时, 自由活动或返回酒店。

第二天 海花岛 / 南山文化旅游区 / 鹿回头山顶公园

(早/午/晚餐)

【**南山文化旅游区+含电瓶车**】是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。其主要景点有南山寺、南海观音佛像、不二法门、观音文化苑、天竺圣迹、佛名胜景观苑、十方塔林与归根园、佛教文化交流中心、素斋购物一条街等。尽管南山文化旅游区景点繁多, 但壮观的 108 米海上观音是当之无愧的亮点之一。目前世界上最大的一尊金玉佛像 - 金玉观音也坐落在南山寺内, 造价 1.9 亿人民币, 是闻名全海南的“镇岛之宝”。

【**鹿回头山顶公园(含景区电瓶车)**】因一个美丽动人的传说而得名。山上雕塑了一座高 12 米、长 9 米, 宽 4.9 米的巨石雕像。站在山上可俯瞰浩瀚的大海, 远眺起伏的山峦, 三亚市全景尽收眼底, 景色极为壮观。

第三天 直升机体验 1KM / 槟榔谷黎苗文化 AAAA 旅游区 / 海底餐厅下午茶

(早/午/晚餐)

赠送体验【**直升机 1KM 之旅**】, 乘坐直升机的体验也太刺激了! (**备注: 如遇天气/个人原因不能乘坐, 恕不能现金回退!**)

【**海南槟榔谷黎苗 AAAA 文化旅游区+电瓶车**】创建于 1998 年, 槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂, 中间是一条延绵数公里的槟榔谷地而得名。景区由非遗村、甘什黎村、雨林苗寨、梦想田园四大板块组成。槟榔谷景区内还展示了十项国家级非物质文化遗产, 其中“黎族传统纺织技艺”被联合国教科文组织列入非物质文化遗产急需保护名录。槟榔谷还是海南黎、苗族传统“三月三”及“七夕嬉水节”的主要活动举办地之一, 文化魅力十足, 是海南民族文化的“活化石”。

【**海底餐厅下午茶**】享用下午茶, 不只是品赏美食, 更是一次全身心的沉浸体验, 眼前的梦幻海底, 口中的精緻茶点, 每一刻都如此美妙。

第四天 三亚 / 打卡最美丽的 @ 万宁段环岛旅游公路 / 海口骑楼老街

(早/午/ - 餐)

今天我们将进入【**海南岛最美丽的 - 万宁段环岛旅游公路**】线上 @ 海南环岛旅游公路主线总里程 988.2 公里, 串联沿途特色海湾、海角、特色小镇和旅游景区、滨海度假区等。其中, 万宁段全长超 96 公里, 贯穿日月湾、石梅湾、山钦湾等美丽海湾, 青山、碧海、公路和行驶的汽车, 构成了一幅幅“山海相伴”“路在画中”的唯美画卷。

回到海口, 安排到著名的【**海口骑楼老街(晚餐自理)**】老街荟萃了海南的各种特色美食, 让您在小吃街中自由品尝琳琅满目的海南美食。

第五天 海口 ~ 吉隆坡

(早/ 机上用餐)

早餐后, 送往海口美兰国际机场, 乘搭客机飞返吉隆坡, 祝君旅途愉快!



必须配合项目 (+RM200): 南山三面观音+电瓶车

2 个购物站: 海味馆, 竹炭(或健康生活馆)

美食品鉴: 海南四大名菜, 南山素斋, 龙虾鲍鱼海鲜风味餐, 海鲜自助餐

赠送: 矿泉水 1 瓶/人/天

推荐自愿自费: 三亚宋城千古情歌舞秀(RMB300), 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮(RMB240), 红色娘子军表演(RMB220)

KUL/HAK OD614 0840/1215 (D6)
HAK/KUL OD615 1305/1640 (D3)

包含: 全程机场税, 20KG 行李津贴, 机上用餐, 司机导游小费, 团体签证
不含: 2 个餐, 旅游保险, 单房差, 旅行袋, 一切个人消费等。

***行程、景点游览顺序、游览时间仅提供参考标准, 具体视天气及游客实际游览情况而定。地接社保留更改之权利。

** 10 人成团, 16 人以上派遣领队 (由包机公司安排), 21 人以上可独立成团 (单人房差自负)。

- 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准, 在不可预知情况之下, 敝社保留删改行程内容的权力, 恕不预先通知。

- 团员受促购买旅游保险, 更添保障。 - *** 行程中图片只供参考 ***

HAK-5DCY3
(28MAR - 30SEP26)



5 VOYAGE HAINAN

HAIHUA ISLAND. NANSHAN. LI & MIAO VALLEY

CHINA HAIHUA ISLAND

The proud of Hainan, invest hundreds of billions to create a world tourism map on the sea, integrating 28 popular tourism in the world and created a large-scale one stop international tourist and holidays destination, awaits for you !

NANSHAN AAAAA CULTURAL ZONE

A peaceful place for visitors to pray and worship for health & prosperity.

HELICOPTER RIDE EXPERIENCE

Experience the Helicopter Ride once in your life time.

BINGLANG LI MIAO AAAAA CULTURAL TOURIST AREA

A theme valley display the original ecological life scenes of the Li & Miao minorities, also known as the "living fossil" of the Li & Miao cultures & customs in Hainan.

LUHUITOU HILL PARK

While listen to the romantic love story, it is also the best place overlook the beautiful scenery of Sanya bay coastline.

DELICACY CUISINE & SEAFOOD GOURMET

Hainan Four Dishes, Lobster & Abalone Seafood cuisine, Nanshan Vegetarian, Underwater Restaurant Afternoon Tea, Buffet Seafood.



文昌鸡



加积鸭



和乐蟹



东山羊



DAY 01 KUALA LUMPUR ~ HAIKOU / HAIHUA ISLAND + LIGHTING SHOW (MOB/L/ -)

Assemble at **KLIA**, depart for your pleasant flight to **Haikou**, the capital of Hainan Province.

After lunch, coach heading to **Danzhou Haihua Island**, a magnificent masterpiece of the world's top 500 Evergrande Group, bringing together hundreds of domestic and foreign architects, constructing the world's cultural tourism map, it brings together 28 popular tourism industries in the world, and strives to create a one-stop international holiday destination integrating **theme parks, resort hotels, shopping and food, conferences and exhibitions, and so on**. The island is composed of three independent offshore islands, formed the shape as three flowers blooming in the sea. Check-in **Oubao Hotel**, gather at the designated time, walking or take shuttle bus to **Ming Qing Food Street** - **dinner at own expense**. Thereafter, walk to **Wedding Manor** to watch the **light show** (subject to available). Free for own leisure or back to hotel.

DAY 02 HAI HUA SIALND / NANSHAN 5A CULTURAL TOURISM ZONE / LUHUITOU PEAK (B/L/D)

Nanshan Cultural Tourism Zone + Buggy ride, a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of the zone is the three sided statue of **Guan Yin Buddha**. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan. The main attractions include **Nanshan Temple, Nanhai Guanyin Buddha Statue, Fuji Garden, Ten Party Tallinn and Guigyn Garden**, and a **vegetarian shopping street**.

Luhuitou Peak Park + Internal Bus is named after a legend love story of Li minority. A huge stone statue with a height of 12 meters, a length of 9 meters and a width of 4.9 meters is carved on the mountain. Standing on the mountain, you can overlook the vast sea and the rolling hills in the distance. You can have a panoramic view of Sanya City, and the scenery is extremely spectacular.

DAY 03 HELICOPTER (1KM) RIDE / LI & MIAO CULTURAL ZONE / UNDERWATER RESTAURANT AFTERNOON TEA (B/L/D)

FREE **Helicopter 1KM ride**, the helicopter ride experience is also so exciting ! **(There is no cash refund if stop operating due to reasons)** **Binglang Valley Li Miao AAAAA Cultural Tourist Area + Buggy ride**. The scenic area is composed of four major sections: Intangible Cultural Heritage Village, Ganshili Village, Rainforest Miao Village, and Dream Garden. Ten national intangible cultural heritages are also displayed in the Binglang Valley Scenic Area, among which the "Traditional Spinning, Dyeing, Weaving and Embroidery Skills of the Li Nationality" was recognized by the United Nations Inscribed by UNESCO on the List of Intangible Cultural Heritage. it is full of cultural charm and is a "living fossil" of Hainan's national culture.

Underwater Restaurant Afternoon Tea enjoying afternoon tea break is more than just savoring delicious food, it is full-body immersive experience.

DAY 04 SANYA / CELEBRITY HOT SPOTS @ WAN NING SECTION COASTLINE SCENERIES / HAIKOU (B/L/ -)

Today, our coach will ride on the **Hainan's most beautiful & Online celebrity hotspot - Wanning Section Coastline Sceneries**. This trans-island Highway has a total mileage of 988.2 kilometers, connecting characteristic bays, capes, characteristic towns, tourist attractions, and coastal resorts along the way. Among them, the Wanning section is over 96km long, running through beautiful bays such as Riyue Bay, Shimei Bay, and Shanqin Bay. Green mountains, blue seas, highways, and driving cars form a magnificent & amazing picture along the road.

At **Haikou**, stroll along **Qilou food street - dinner exclude**, an old town of Haikou which retains the architectural style of the arcade, where you can enjoy the variety of Hainan snacks, seafood, Hainan meehoon, and all kinds of snacks.

DAY 05 HAIKOU ~ KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to **Haikou Meilan Int'l Airport**, bid farewell with Hainan Island.



COMPULSORY ITEM (+RM200): Guanyin of Nanshan + Buggy Ride.

Suggest Optional Tour : Songcheng Eternal Love Show (RMB300/pax) or Red Detachment Performance (RMB220/pax) or Sanya Bay night cruise with unlimited soft drink / beer (RMB240/pax)

2 Shopping Stop : Fish Oil & Sea product center, Charcoal (or Healthy Living Centre). FREE : Daily 01 bottle of Mineral Water.

Local Gourmet : Hainan 4 dishes, Lobster & Abalone Seafood Cuisine, Nanshan Vegetarian, Buffet Seafood.

KUL/HAK OD614 0840/1215 (D6)
HAK/KUL OD615 1305/1640 (D3)

Group depart based on Min.10 adults.
Tour Leader will be assigned for group 16 adults and above.
Independent group based on 21 paxs and above (TL SGL SUPP applies).

Include : Airport Taxes, 20KG luggage allowance, Meal onboard, Tipping for Local Guide & Driver, Group Visa
Exclude : 02 Meals, Travel Insurance, Single room supplement, Travel Bag and others... expenses.

- The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice
- Tour Members are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection. *** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only***